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Szanowny Panie Premierze !

Jestem radnym Rady Miejskiej w Osieku. W lutym 2020 roku Osiek znalazł się w 
programie budowy 100 obwodnic na lata 2020 - 2030. Dało to wszystkim mieszkańcom Osieka 
nadzieję, że składane przez lata obietnice w sprawie budowy obwodnicy w końcu się spełnią i 
Osiek po około 40-letnim oczekiwaniu w końcu doczeka się wybudowania obwodnica. To jak 
bardzo była ona potrzebna dla mieszkańców Osieka, ale też dla wszystkich uczestników ruchu 
nie trzeba było nikomu tłumaczyć. Setki kolizji, dziesiątki wypadków drogowych, coraz większe 
nasilenie ruchu, spędzał i spędza sen z oczu wszystkim, którzy mieszkają w pobliżu drogi 
krajowej K-79. Szczególnie niebezpiecznym odcinkiem drogi stała się ulica Sandomierska. Jest 
ona długości 3 kilometrów z jednym bardzo ostrym zakrętem (notoryczne kolizje) i ponad 2 
kilometrowym odcinkiem prostej drogi, co szczególnie w sezonie letnim przypomina tor 
wyścigowy. Nadmienić trzeba, że przy tej ulicy na całym tym prostym odcinku nie ma 
chodników, a szerokość poboczy waha się od 80 - 120 cm. Zimą ruch pieszy praktycznie nie 
istnieje. Zatem budowa obwodnicy od lat była bardzo oczekiwana i zarazem jedyną nadzieją na 
poprawę bezpieczeństwa w ruchu drogowym na terenie Osieka. Z tego, co jest mi wiadome, to



w tej sprawie została wykonana wszelka dokumentacja za wyjątkiem decyzji środowiskowej, 
która jest w trakcie realizacji. Cała dokumentacja znajduje sie w Kielcach w oddziale GDDKiA. 
W związku z tym, że w ostatnim czasie w przestrzeni publicznej pojawiły się informacje odnośnie 
wstrzymania dalszych prac związanych z budową obwodnicy, a nawet anulowania całego 
projektu, co konkretnie jest kojarzone ze zmianą rządu w naszym kraju i dlatego w dniu 25 
lutego 2024 roku drogą elektroniczną zwróciłem się do Głównej Dyrekcji Dróg Krajowych i 
Autostrad (GDDKiA) w Warszawie z wnioskiem o udzielenie informacji
dotyczących dalszych losów przedmiotowego projektu, ale do chwili obecnej nie otrzymałem 
żadnej odpowiedzi.

Dlatego też podzielając obawy mieszkańców Osieka, że przedmiotowa inwestycja 
może zostać wstrzymana, a nawet anulowana, zwracam się w imieniu własnym i mieszkańców 
Osieka do Pana Panie Premierze, aby nie dopuścił Pan do zaniechania tej inwestycji i nie 
przekreślił tym samym naszych wieloletnich oczekiwań. Zdaję sobie sprawę Panie Premierze, że 
pisząc petycję w imieniu własnym, ale i w interesie publicznym powinienem załączyć listę osób. 
Zapewniam, że jeżeli jest to konieczne, to takowa zostana zebrana i natychmiast dosłana.

Bardzo proszę o odpowiedź jaka by ona nie była.

Z wielkim poważaniem.
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Wyrażam zgodę na udostępnienie moich danych osobowych tj. imienia i nazwiska przez
Kancelarię Prezesa Rady Ministrów
Departament Spraw Obywatelskich
Al. Ujazdowskie 1/3
00-583 Warszawa
kontakt@kprm.gov.pl
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*). W przypadku wielu podmiotów ich lista powinna zostać dołączona do petycji, a w miejscu 
nadawcy należy wpisać osobę reprezentującą.
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